
Vragen Forum Samenleving 8 juni 2021

In verband met de loodzware agenda voor de komende forumvergadering mogen onderstaande 
"mondelinge"vragen ook binnen een redelijke termijn van 8 dagen schriftelijk worden beantwoord.

In het kader  van vragen uit de Raad stelt Beter voor Rijswijk de volgende vragen:

Via diverse bonnen heeft Beter voor Rijswijk vernomen dat er wantoestanden hebben 
plaatsgevonden in het AZC in Rijswijk.

In het verleden zijn toezeggingen gedaan dat de Raad regelmatig pro actief zou worden 
geïnformeerd over dergelijke zaken, hier is echter in de praktijk nauwelijk iets van terecht gekomen.

Vraag: Wordt  het College wel  geïnformeerd over  incidenten die daar regelmatig plaatsvinden zoals 
geweld tegen medewerkers? 

Zo nee, waarom niet?

Zo ja, waarom wordt de Raad niet geïnformeerd? 

Binnenkort  eindigt de voor maximaal afgesproken overeenkomst van 5 jaar met het Coa.

Vraag: Het is al eerder gevraagd maar  is er voor de Raad een plan van aanpak om zorg te dragen dat 
op de afgesloten datum het AZC gesloten wordt en de tijdelijke opstallen zijn verwijderd?

Zo nee, waarom niet?

Vraag: Zijn er opstallen, bijvoorbeeld leslokalen waarvoor de gemeente verantwoordelijk is die voor 
hergebruik in bijvoorbeeld Rijswijk Buiten beschikbaar komen?
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